
SuperMini Q说明书海外版
尺寸： 80*140mm 
材质： 128g双铜， 4C, 正反双面印刷

ZENDURE 
SuperMini Q 
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Disclaimer 
免责声明l免贡控明I�勾S产心屯扫
Read all safety guidelines, warnings and othe「 product
information in this manual carefully, and read any labels or 
stickers attached to the product before using. Users take full 
responsibility for the safe usage and operation of this product 
Fam的rize yourself with relevant regulations in your area. You 
are solely responsible for being aware of all relevant 
regulations and using Zendure products in a way that 1s 
compliant 
Keep this manual for future reference 
睛仔细腮諒本手册中的所有安全指南、芒告和其他壶品资钮，亚在使
用前明镇桽品上附凿的任何镖蹬或姑纸。用尸封木桽品的安全使用和
操作负全部页任．講了解您所在地匝的柜隅法琨．您有页任了解所有
相鹃法规，亚以符合规定的方式使用Zendure逄品。
講 保留本手册以借将来参考。
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Check the battery level 
桧查霉池霆ml切Lb,""""心”扫
P「ess the button once to check the battery level 
按一下按纽以桧查雹池霆三．
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Charge your device using wireless charging 
使用熊综充霆给您的投借充雹
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* To manually activate wireless cha「grng, press the button once. 
* This magnetic wireless power bank 1s not ccmpat1ble with non-Magsafe 

phone cases, such as the Otterbox Defender case. 
* High temperatures can reduce cha「ging speed and lmt power, which is 

CO叩n fo「all magnetic wireless power banks. It is recommended ta 
crarge your device in an environment where the temperature is below 
25"C/77'F 

＊要手奾打间娸综充雹，按1次按纽。＊此磁吸照绿充雹责不兼容非Magsafe手榄般，例如Otterbox Defender手裸般．＊高溫含降低充雷诔庶井限制功率，道是所有磁吸熊統充霞责都含登生的辜情。
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Charge your device using a charging cable 
使用充霆综给您的投借充霞
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Charge the power bank using a charging cable 
使用充骂综篇行勘骂源充骂
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Simultaneously charge the power bank and the device 
行勤雹源和軗借同特充霞
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Usage of the product's back stand 
查品背面支架的使用方式
已-八>.,JI pl立-1也少｀ 
Specifications 
规格参数I vLS.a如
霆 ZDSMQ1D

Ouput 荨 10,000mAh,3N/37Wh 

�223g We;ght 

曰t 110 , 69,5 , 17,5 mm o;,,, 七心;.,.
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Input 
三SV~2.4A, 9V~2A,12V~l5A USB-C 

'3 5V~2.4A 9V~2.22A 12V~167A USB-C = SV ~2.4A, 9V ~2A, USB-A lOV叹.25A(SCP),12V叫SA
Total Output: SV ~ 2.4A 
（（分） lSWMox '名，ob-
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FCC Caution: FCC STATEMENT 1. This device complies with Port 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 
(1)丁his device moy not couse harmful interference,ond (2)This device must occept ony interference received, including interference that moy couse undesired operotion. 

2. ony Chonges or mod什icotions not expressly opproved by the porty responsible for complionce could void the user's outhority to operate the equipment. NOTE: This equipment hos been tested ond found to comply with the limits for o Closs B digitol device, pursuont to Port 15 of the FCC Rules. These limits ore designed to provide reosonoble protection ogoinst hormful interference in o residentiol instollotion This equipment generotes uses ond con rodiote rodio frequency energy ond, if not instolled ond used in occordonce with the instructions, moy couse hormful interference to rodio communicotions However, there is no guorontee thot interference will not occur in o particular installation. If this equipment does couse harmful interference to radio or television reception, which con be determined by turning the equipment off ond on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:   Reorient or relocate the receiving antenno   Increase the separation between the equipment and receiver   Connect the equipment into an outlet on o circuit different from that to which the receiver is connected.   Consult the dealer or on experienced radio/TV technician for help 
FCC Rodiation Exposure Stotement 
The device has been evaluated to meet general RF exposure 
requirement. The device can be used in portable exposure condition 
without restriction.

Important Safety Instructions When using this product, basic p「ecautions should always be followed, including the following 1. Store product in a cool and dry ploce 2. Do not store the p「oouct in hot o「 humid environments 3. Use of a power supply o「 cha「ger not 「ecommended or sold by the product manufocturer may result in o risk of fi「e or inju「y to persons 4. Dperoting temperotu「e should be between 32°F to 104午/O°C to 40°C 5. Do not disassemble the product. Take it to a qualified service person when service o「 repai「 is requi「ed. Incorrect 「eassemblymay 「esult in a risk of fire o「 in」ury to persons 6. If the product is not used fo「 long periods of time, you should change and discharge once every three months 7. When cha「ging a device, the product may feel worm, this is a normal operating condition and should not be cause for concern 8. In normol conditions, the bottery performance will decline over several yea「S9. Do not dispose of the product in heat or fi「e10. Do not clean the product with ha「mful chemicals or detergents 11. Misuse, dropping, or excessive force may cause product damage. 12. When disposing of secondary cells or batteries, keep cells or batteries of different electrochemical systems separate from each other. 13. Do not disassemble, open, crush, or puncture the power bank with metal abjects. 14. Da nat expase the pawer bank ta heat saurces ar flames, da nat throw the pawer bank inta fire, and avaid staring it in direct sunlight. 15. Da nat shart-circuit the pawer bank. Da nat place multiple pawer banks laasely in a bax ar drawer ta avaid them shart-circuiting each ather ar being shart-circuited by ather metal abjects 16. Da nat subject the pawer bank ta mechanical shacks 17. If leakage accurs, da nat allow the leaking liquid ta came inta direct cantact with skin ar eyes. If cantact accurs, rinse the affected area with plenty af water. 

18 Follow the manufactu「e「's inst「uctions when cha「ging19 Pay attention to the ma仆:ings on the power bank to ensure CO「rect usage 20 Keep the powe「 bank clean and dry 21 Do not leave the powe「 bank cha「ging for an extended period 22 Keep the ar1g1nal inst「uctions fo「 future 「eference23 Do not place any metal objects on the magnetic wireless charging 「ing安全须知使用本桽品特，愿始终遴循基本的预防措施，包括以下内容1将桽品存放在险凉乾燥的地方。2不要将桽品存放在高溫或潮涓的褒境中．3使用非桽品裴造商推肥或销售的雹源或充雹器可能含导致火炎或人身侥害的凤险。4操作溫度熙在32°F空104午/O°C至40°C之问。5不要拆卸桽品。如需维修，講将桽品交给合格的服胳人具．错娱的重新组可能舍等致火炎或人身儒害的展除。6如果辰特间不使用桽品照每三佪月充放雹一次。7在湍投借充霆特，桽品可能含感到溫熟，追是正常的工作状熊，燕需摺心．8在正常悄况下，霆池性能合在煨年内下降．9不要将逄品丢袤在高溫或火中。10不要用有害的化孽物黄或濡潔剂沽潔逛品。11娱用、跌落或迡大外力可能食；；；；致彦品损壤。12虚理二次霞池峙，隐将不同霞化学系統的霞池分阴。13禁止拆卸、打鹘、切碎或用金Ill剌穿移勤霞源．14禁止将移勤霞源暴堡在熟源或火焰下，禁止将移勤罩源投入火中，避免在隔光直射下储存。15禁止短路移勤霞源，不要将多佪移勤霞源随意搁置在盒子或抽屉中以避免它�lr•l相互短路或被其他金Ill物符短路．16禁止使移勤霞源姬受榄械衙栗．17一旦翌生浅漏，勿将浅漏出的液脖直接接触皮虐或眼睛。如蛮生接触，隐用大垦水沪洗接触部位。18充霍特愿按照梨造商的使用貌明造行。19注怠移勤霞源上的镖饿，榷保正榷使用．20保待移勤霞源清潔和乾燥。21不要将移勤霞源畏期充耄。22保存好盘品的原始貌明杏以儒日俊参考。23睛勿将任何金Ill物陀放在磁吸燕缎充霞琛上．
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